
                                                         
 

PRIMA   SESSIONE STRASURDINARIA DI U 2019 
1ERE  SESSION EXTRAORDINAIRE DE 2019 
31 DI GHJENNAGHJU È 1u DI FERRRAGHJU 

31 JANVIER ET 1ER FEVRIER   
 

 

 

Dumanda posta da Christelle Combette à nome di u gruppu Per 

l’Avvene / Messa à dispusizione di a caserna Battesti  

 
Ugettu :  Allarghera di u Tribunale di Grande Istanza d’Aiacciu  / messa à dis-

pusizione di a Caserna Battesti 
 

O Sgiò Presidente,   

Ognunu di noi si primureghja chì i nostri territorii appiinu amministrazione essenziale 
da i citatini .  

Eppuru une poche di iss’amministrazione risicheghjanu di smarrisce, ancu s’elli ci 
contanu fole.   

Hè u casu pè e ghjuridizzione civile.   

Sè no vulemu chì Aiacciu tenghi una ghjuridizzione di prima istanza cun pienu eserci-
ziu, deve avè l’infrastrutture chì li accorrenu pè un funziunamentu bonu è l’efficacità.   

Oghje i lucali di u Tribunale di Grande Istanza di Aiacciu  sò troppu chjuchi.   

Sò à cantu à a caserna Battesti, pruprietà di a Cullettività di Corsica è di un casale chì 
ghjova da alloghju pè i gendarmi, pruprietà di l’Uffiziu Publicu di l’alloghju di a CAPA. .  

Da quì à pocu, vene à dì quandu chì a gendarmeria di I Peri sarà compia, i gendarmi 
anu da lascià a caserna Battesti è u casale vicinu chì li ghjova da alloghju. Issi lucali 
saranu dunque  vacanti, à mezu andà.   

L’auturità ghjudiziaria pensa à un’allarghera di u Tribunale  attuale per via di a messa 
à dispusizione di issi lucali vacanti in u quatru di u prugramma immubiliare di a Corte 
d’Appellu di Bastia.   

L’Ordine di l’avucati d’Aiacciu sustene issu prugettu strutturante.   
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Laurent Marcangelli, Presidente di l’Uffiziu di l’Alloghju di a CAPA hà fattu sapè 
ch’ellu accunsentia à u principiu di una messa à dispusizione di issi lucali chì appar-
tenenu à  l’OPH à prò di u Tribunale.  

Vi hà fattu una dumanda u Capu avucatu d’Aiacciu, u Maestru Stefanu Nesa, nantu à 
u principiu di una messa à dispusizione di a caserna, chì appartene à a CDC.   

Aghju dunque una sola dumanda : ci site à favore o micca?   

 
  
 


